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AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

22 Mayıs 2016 tarihli yazısıdır.

Değişim Antep’e 
ne getirecek? 

2’DE

4’TE
SABAH SABAH 

ARŞİVİNDEN ARŞİVİNDEN 

3’TE

Hükümet, öğretmen 
ve polis lojmanlarına 

öncelik tanıdı

Türkiye, AB üyeliği yolundaki 
kararlılığını ortaya koymuştur

4’TE

4’TE

4’TE

Binali Yıldırım’ın Türkiye’nin yeni 
başbakanı olarak seçilmesi veya atanması 
ile yeni ve de bilinmeyen bir evreye 
giriyoruz.

Gaziantep açısından ilk değişimin 
kabinedeki bakanımız ile ilgili olacağını 
biliyoruz.

Mehmet Şimşek, Gaziantep’te sevilen ve 
kentimize yararı dokunan bir politikacıydı.

Kabine arkadaşı bakan başkanımızın 
Ankara’ya giderek, kentimizin sorunlarının 
çözümü için yol göstermesi ile işler 
yürütülmeye çalışılıyordu. 

Ama artık Mehmet Şimşek olmayacak 
gibi duruyor.

Bakan, öğretmen ve emniyet 
teşkilatının geleceğimizin teminatı, 
can damarı olduğunu da vurguladı. 
Emniyet Müdürü Şükrü Nail 
Atalay’da, emniyet teşkilatının en 
önemli sorunlarından birisinin 
lojman olduğunu belirtti.

Milli Eğitim Bakanı Vehbi 
Dinçerler ilçeleri geziyor

Ticaret Odası Başkanı Mehmet 
Aslan, Türkiye’nin Avrupa Birliği 
ile üye müzakerelerinin başlaması 
için üzerine düşen sorumluluğu 
yerine getirdiğini söyledi. Aslan, 
Avrupa Birliği komisyonunun 
Türkiye’ye yeşil ışık yaktığını 
belirterek, Avrupa komisyonunun 
müzakerelere başlama yönünde 
yapmış olduğu tavsiyelerin olumlu 
bir gelişme olduğunu belirtti. 

En yoksul grupta yer alanların oranı yüzde 25.5’e yükseldi

Türkiye’de her dört 
kişiden biri çok yoksul

TÜİK'in ilk kez 
yayımladığı rapora 
göre, son 4 yılda 
en yoksul kesimin 
oranı yüzde 
24,9'dan yüzde 
25,5'e yükseldi. 
Sofrasında et, 
tavuk ya da balık 
bulunduramayanların 
oranı yüzde 27,6'ya 
tatil masrafını 
karşılayamayanların 
oranı ise yüzde 
69'a yükseldi.

Antep, kurak ve 
karsız geçen kış 
aylarının ardından 
mevsim normallerinin 
üzerinde sıcaklar 
yaşıyor. Baharın 
çok erken gelmesi 
ve hava sıcaklığının 
28 derecelere kadar 
yükseldiği kentte 
ağaçlar yeşile dönerken, 
mevsimin ilk çiçekleri 
Pavlonya ağaçlarından 
geldi. Baharda önce 
lila rengi çiçek açan 
Pavlonyalar, bu 
çiçeklerini döktükten 
sonra yaprak veriyor. 
Antep gibi sıcak 
iklimlerde yetişen 
Pavlonya ağaçları 
kuraklığa en dayanıklı 
ağaçlar olmasının yanı 
sıra büyük gövdeleri 
ve  kocaman yaprakları 
ile geniş ve koyu 
gölgelikler oluşturuyor. 
Haber Merkezi

Erken baharın ilk çiçekleri Erken baharın ilk çiçekleri 
Pavlonya ağaçlarındanPavlonya ağaçlarından

CHP’liler, kazanma umudunu kaybettikleri için, AKP’lilerin 
çoğu da bir kez daha Fatma Şahin’e oy vermemek için oy kullanmadı

Antep’te binlerce seçmen
oy kullanmaya gitmedi

AK Parti’nin 22 yıl aradan sonra büyük bir yenilgi yaşadığı Antep’te seçmenin sandığa gitmedi. 2019 yılında 
yapılan yerel seçimde yüzde 78, 2023 genel seçimlerde yüzde 85 katılımın olduğu şehirde bu oran yüzde 15 oranında 

düşüşle yüzde 70’e geriledi. Sandığa gitmeyen seçmen sayısı 414 bin 718 olarak kayıtlara geçti. CHP’lilerin çoğunun 
seçim kazanma umudu olmadığı için, AKP’liler ise Fatma Şahin’e oy vermemek için sandığa gitmemeyi tercih etti

Seçmenin üçte biri 
sandığa küstü

31 Mart yerel seçimleri sonuçlara 
kadar sandığa gitmeyen seçmen sayısı da 
konuşulmaya başlandı. Türkiye genelinde 
olduğu Antep’te binlerce seçmen oy 
kullanmaya gitmedi. Ülke genelinde 61 
milyon 430 bin 934 seçmenin 13 milyon 
174 bin 393’ü sandığa gitmezken, Antep’te 
ise 1 milyon 393 bin 856 seçmenin 414 bin 
718’inin sandığa gitmediği görüldü. Sandığa 
gitmeyenlerin büyük çoğunluğunu Şahinbey 
ve Şehitkamil ilçelerinde olduğu vurgulandı. 

Kentte seçime katılım
 oranı yüzde 70’e düştü

Antep’te de seçmenin sandığa gitmemesi 
dikkat çekti. 2024 yılı itibariyle 1 milyon 393 
bin 956 seçmenin bulunan kentte seçimlere 
katılım yüzde 70,78 oranında kaldı. 2019 
yerel seçimlerinde yüzde 78,76 oranın katılım 
sağlanırken, 2023 genel seçimlerinde ise 
yüzde 85,68 olan katılım sağlanmıştı. 

4 Nisan Sokak Hayvanları Günü 

Yerel yönetimler görevlerini 
tam olarak yerine getirmedi
Gaziantep Veteriner 

Hekimleri Odası Başkanı 
Meltem Peri, “Değişen 
yaşam koşulları, kalabalık 
şehirler, insan atıklarının 
fazlalaşması, bilinçsiz 
besleme konuyu her 
geçen gün daha karmaşık 
hale getirmekte, artan 
popülasyon konusunda 
sadece hayvan seven 
ve sevmeyen tarafların 
tepkilerine göre tavır 
alındığı için çözüm 
konusunda gerçekçi 
adımlar atılamıyor” dedi. 4’TE

Antep’in de aralarında bulunduğu
 illerde 67 bin kişi AB kursları ile meslek sahibi oldu

AB, proje için 
35 milyon avro 
katkıda bulundu

CHP en yüksek oyu 
Ankara’dan, en düşük 
oyu Hakkari’den aldı

31 Mart 2024 yerel seçim 
sonuçlarına göre partilerin en yüksek 
ve en düşük aldığı oylar belirlendi. 
CHP en yüksek oyu yüzde 60.4 ile 
Ankara'da alırken en düşük oyu 
ise yüzde 1.42 ile Hakkari'den aldı. 
AK Parti yüzde 54.7 ile en çok oyu 
Rize'den aldı. En düşük oy aldığı il ise 
yüzde 14.06 ile Tunceli oldu. 4’TE

Gıdanın raf ömrünü 
uzatacak ambalaj 
projesi TÜBİTAK 
desteği aldı 4’TE

Esnaf, yüksek Esnaf, yüksek 
kiralar karşısında kiralar karşısında 

ne yapacağını ne yapacağını 
şaşırmış durumdaşaşırmış durumda

Dükkan kiraları Dükkan kiraları 
dudak uçuklatıyordudak uçuklatıyor

Türkiye’nin en büyük metropol kentleri arasında 
yer alan ve son yıllarda kiralık konutlarının fahiş 
şekilde arttığı Antep’te, yüksek dükkan kiraları 
da can yakmaya devam ediyor. 
Fahiş kiralar cep yakıyor
Mültecilerle birlikte 2,5 milyon 

üzerinde nüfusu barındıran 
Antep’te konut kiralarının yanı 
sıra dükkan kiralarına fahiş 
şekilde zam yapılıyor. Şehrin en 
işlek caddeleri arasında yer alan 
Karagöz-Suburcu ve Gaziler 

Caddesi’nde ki kiralar dudak 
uçuklatıyor. En düşük kiranın 
35 bin ile 40 bin lir arasında 
olduğu cadde de kiralar 
200 bin liraya kadar çıkıyor. 
Kira fiyatları ise dükkanın 
bulunduğu konuma göre 
değişkenlik gösteriyor. 4’TE
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Değişim Antep’e 
ne getirecek? 

Kabine arkadaşı bakan 
başkanımızın Ankara’ya 
giderek, kentimizin 
sorunlarının çözümü için yol 
göstermesi ile işler yürütülmeye 
çalışılıyordu. Zaman zaman 
bakan başkanın  Ankara’nın 
büroksasiye boğulmasından, 
basit işlerin zor hale 
getirilmesine sinirlense de bir 
şekilde sonuç alınabiliyordu.

Ama artık Mehmet Şimşek 
olmayacak gibi duruyor.

TÜSİAD kokteylinde bir 
gazetecinin yönelttiği “Yeni 
kabinede teklif gelirse görev 
alacak mısınız” sorusunu 
Şimşek, hayli yoğun tempoda 
çalışmaktan evine ailesine fazla 
zaman ayıramadığını belirterek, 
“Tenis oynamayı, kendi arabamı 
kullanmayı, çocuklarımla 
daha çok ilgilenmeyi özledim 
doğrusu ama görev verilirse 
boynumuz kıldan ince” şeklinde 
yanıtlayınca aklıma iki olasılık 
takıldı.

Birincisi ve önemli olanı, 
dönem dönem yaptığı çıkışlarla 
Saray’ın tepkisini çektiği bilinen 
ve Ali Babacan’la aynı çizgiyi 
taşıdığı için Saray tarafından 
muhtemel bir dışlanmaya karşın 
alınan tavrın bir göstergesi mi?

İkincisi, dış dünyanın, 
“Türkiye, düdüklü tencere gibi” 
algısına kapıyarak ‘işi tadında 
bırakmak’ mı istiyor!..

İş dünyasının “Keşke 
Şimşek kalsa, çünkü vizyoner 
ve doğruları gören biri” 
değerlendirmesinin nasıl 
neticeleneceğini bu hafta 
göreceğiz.

Güçlü olasılık Şimşek giderse 
ne olacak?

(Dün AK Parti olağanüstü 
kongresinde Habertürk’ün canlı 
yayınına çıkan Burhan Kuzu, 
“Yeni kabinede değişiklik olacak 
mı?” sorusuna, Ekonomide bir 
değişiklik olacak, öngörüm bu. 
5-6 bakan değişikliği olabilir. 
Erdoğan’ın damadı Berat 
Albayrak kabineye girebilir” 
dedi.)

Antep’in bakanı  gitti, yerine 
Antepli başka bir bakan mı 
gelecek?

Abdülhamit Gül’ün adı 
geçiyor. (Gül, dün MKYK’ya 
girdi.)

Davutoğlu ile sıkıntı 
yaşanırken Gül’ün sert çıkışları 
dikkat çekince Saray’a davet 
edilmişti. Zaten bakanlık 
yakıştırmaları da ondan sonra 
çıktı.

Ancak, buradaki otorite ile 
aralarının birlikte çalışabilecek 
kadar iyi olmadığı konuşuluyor. 
Eğer böyleyse, bakanlık zora 
girer.

Yıldırım’ın ekibinden olan 
Abdülkadir Demir’in de önemli 
bir ile vali olması bekleniyor.

Binali Yıldırım’ın Türkiye’nin 
yeni başbakanı olarak seçilmesi 
veya atanması ile yeni ve de 
bilinmeyen bir evreye giriyoruz.

Gaziantep açısından ilk 
değişimin kabinedeki bakanımız 
ile ilgili olacağını biliyoruz.

Mehmet Şimşek, Gaziantep’te 
sevilen ve kentimize yararı 
dokunan bir politikacıydı.

Başbuğ: Türkiye’nin 
Suriye politikası yanlış!

Bazı Türk sivil toplum 
kuruluşlarınca Frankfurt’ta 
düzenlenen bir panele davet 
edilen eski Genelkurmay 
Başkanı, emekli Orgeneral 
İlker Başbuğ, Suriye 
politikamız ile ilgili bir 
soruyu şöyle yanıltadı:

“Türkiye’nin Suriye 
politikası yanlıştır. Revize 
edilmesi gerekir. Türkiye’nin 
Suriye meselesinde İran, 

Rusya ve merkezi hükümetle 
hareket etmesi halinde 
Suriye’de etkili olabileceğini 
düşünüyorum.”

Anayasa'ya göre 
genelkurmay başkanının 
TSK'nın komutanı olduğunu 
anlatan Başbuğ’un, "TSK’nın 
komutanlığını yapan bir kişi 
olarak emekli de olsam bir  
sorumluluğum var” demesini 
anlamlı buluyorum.

Daha ne desin yani!..
Kongreye AK Parti Genel 

Başkanı ve Başbakan 
sıfatı ile katılan Prof. Dr. 
Ahmet Davutoğlu, yaptığı 
konuşmasını şu tarihi 
sözlerle bitirdi…

Yeni bir dönüm noktasına 
gelmiş bulunuyoruz. Bu 
konuşmayı yapmak kolay 
olmayabilir bazılarınız 
açısından ama sizin aranızda 
olmak en büyük onur 
olmuştur.

Yeni bir kongre için 
karşınıza çıkmak benim 
arzu ettiğim bir şey 
değildi. Bu durumun sizin 
ve milletimizin mahşeri 

vicdanında yarattığı 
rahatsızlığın da farkındayım. 
Ama davamız her şeyin 
üzerindedir. Yüzde 49,5’la 
24 milyon oy aldıktan 
sonra olağanüstü kongre 
kararı almamda yegane 
gerekçe partimizin birlik 
ve bütünlüğüne verdiğim 
değer ve AK Parti’nin zarar 
görmesinden duyduğum 
endişedir. Türkiye’nin 
kaderiyle özdeşleşen AK 
Parti’nin birliği, bütünlüğü 
benim için her şeyden 
önemlidir. Allah’a tevekkül 
ettik ve emaneti sizlere 
emanet ediyoruz.

Yalanın dini-imanı-
ırkı-ülkesi yok!..

İngiltere’de yayınlanan ve ülkenin en çok satan 
gazetelerinden biri olan Sunday Express dün 
öyle palavra bir manşet attı ki, içimden “Çüşşş!” 
demek geliyor!

AB, eğer Türkiye’ye tam üyelik verirse 12 
milyon Türk, İngiltere’ye göçecekmiş. Bu sayının 
çoğu da işsizler ve öğrenciler olacakmış!

Yani, yaşlıları, bebekleri, çocukları saymazsak 
neredeyse bütün Türkiye, İngiltere’ye göçüyor 
gibi bir anlam çıkıyor bu palavradan…

Meselenin aslı şu.
Bu köşeyi takip edenler bilirler, sık sık 

yazıyorum, 23 Haziran’da İngiltere referanduma 
gidiyor:İngiltere AB’de kalsın mı? Ayrılsın mı?

Daily Express ve pazar günleri yayınlanan 
kardeşi Sunday Express gazeteleri aylardan beri 
İngiltere’nin AB’den ayrılması için yayın yapıyor.

Sahte anketler yayınlayarak İngilizlerin 
çoğunun AB’den ayrılmak istediklerini yazıyor.

Şimdi de bizi istismar ediyorlar! Türkiye’yi 
günah keçisi ilan edip, “Eğer AB’de kalırsak 
Türkiye, İngiltere’ye akacak, mahvolacağız” 
demeye getiriyorlar.

Öyle ya, 65 milyon nüfuslu İngiltere’ye 
nüfusunun yüzde 20’si göçmen biraz fazla gelir!

Yalan, palavra, istismar yalnız bize özgü değil!
Dünyanın en asil ülkesi olmakla övünen 

İngilizler’in en büyük gazetesi de ilkelleşebiliyor!

Aykut Tuzcu’nun 
22 Mayıs 2016

tarihli yazısıdır

Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) 
tarafından ilk kez yayımlanan 
'Dezavantajların Kuşaklararası Aktarımı' 
başlıklı istatistiki rapor, Türkiye'de en yoksul 
grupta yer alanların saysınının arttığını, orta 
sınıfın ise azalmaya devam ettiğini ortaya 
koydu. Araştırma; tatile gitme ve et, tavuk, 
balık tüketmeye ayrılan maddi imkanların 
da daraldığını da gösterdi.

TÜİK'ten yapılan açıklamaya göre, 
'Dezavantajların Kuşaklararası Aktarımı' 
adlı özel konulu modül çalışmadan elde 
edilen sonuçlar, ilk kez haber bülteni olarak 
yayımlandı. Avrupa Birliği ülkeleri ile 
aynı dönemde Gelir ve Yaşam Koşulları 
Araştırması ile birlikte uygulanan 
modül, 25-59 yaş grubunda olan fertlerin 

durumu ile kendileri 14 yaş civarında iken 
ebeveynlerinin durumunu karşılaştırmak 
amacıyla yapıldı.

Araştırmaya göre; kendisi 14 yaş 
civarında iken annesi yükseköğretim 
mezunu olan fertlerin, şu anki eğitim 
seviyesi incelendiğinde, yüzde 2,7'sinin lise 
altı, yüzde 13,7'sinin lise ve dengi, yüzde 
83,5'inin ise yükseköğretim mezunu olduğu 
görüldü. Yine 14 yaş civarında iken babası 
yükseköğretim mezunu olan fertlerin yüzde 
4,4'ünün lise altı, yüzde 16,0'ının lise ve 
dengi, yüzde 79,5'inin ise yükseköğretim 
mezunu olduğu belirlendi

Fert 14 yaş civarında iken annesi lise 
altı eğitim seviyesini bitirenlerin şu anki 
eğitim durumu incelendiğinde yüzde 

56,3'ünün lise altı, yüzde 21,9'unun lise ve 
dengi, yüzde 21,9'unun ise yükseköğretim 
mezunu olduğu görüldü. Fertler 14 yaş 
civarında iken babası lise altı eğitim 
seviyesini bitirenlerin ise yüzde 60,0'ının 
lise altı, yüzde 21,5'inin lise ve dengi, yüzde 
18,4'ünün ise yükseköğretim mezunu 
olduğu tahmin edildi.

Fertler 14 yaş civarında iken babası işveren 
veya kendi hesabına çalışanların yüzde 
39,2'si şu an ücretli, maaşlı veya yevmiyeli, 
yüzde 14,5'i işveren veya kendi hesabına, 
yüzde 5,6'sı ücretsiz aile işçisi olarak 
çalışırken bu fertlerin yüzde 40,6'sının ise 
iktisaden faal olmadığı görüldü.

Kendisi 14 yaş civarında iken ailesinin 
maddi durumunu 'çok kötü' olarak 

belirtenlerin yüzde 16,5'i şu an en yüksek 
yüzde 20'lik gelir grubunda yer alırken, 
yüzde 25,5'i ise en düşük grupta yer aldı. 
Kendisi 14 yaş civarında iken ailesinin 
maddi durumunu "çok iyi" olarak 
belirtenlerin yüzde 40,6'sı şu an en yüksek 
gelir grubunda iken yüzde 7,6'sı ise en düşük 
grupta oldu.

Görüşülen fertler 14 yaş ve civarında iken 
ailesi ev sahibi olanların, yüzde 57,7'sinin 
şu an oturduğu konutta mülkiyet durumu 
ev sahibi, yüzde 26,3'ünün ise kiracı olduğu 
tahmin edildi. Yine fert 14 yaş civarında 
iken mülkiyet durumu kiracı olanların, 
yüzde 40'ı şu an oturduğu konutun sahibi 
iken yüzde 47,7'sinin ise kirada oturduğu 
görüldü. Artıgerçek

Tatile gitme ve et, tavuk, balık tüketmeye ayrılan maddi imkanlar daraldı 

En yoksul grupta yer 
alanların sayısı arttı

TÜİK'in ilk kez yayımladığı rapora göre, son 4 yılda en yoksul kesimin oranı yüzde 24,9'dan yüzde 25,5'e yükseldi. Sofrasında et, 
tavuk ya da balık bulunduramayanların oranı yüzde 27,6'ya tatil masrafını karşılayamayanların oranı ise yüzde 69'a yükseldi.

Türkiye İhracatçılar Meclisi (TİM) 
tarafından açıklanan mart ayı ihracat 
rakamlarını değerlendiren ve gelecek için 
umutlu olduklarını belirten Gaziantep 
Ticaret Odası (GTO) Yönetim Kurulu 
Başkanı Tuncay Yıldırım, “Gaziantep mart 
ayında 850 milyon 405 bin dolar ihracat 
gerçekleştirerek Ocak-Mart döneminde 2 
milyar 526 milyon 513 bin dolarlık ihracata 
ulaşmayı başardı. Böylece ihracatımızı 
1. çeyrekte de bir önceki yıla göre % 14,5 
artırmayı başardık. Bu başarının asıl sahibi 
ihracatçı üyelerimizi, iş insanlarımızı ve 
tüm çalışanlarını gönülden kutluyorum. 

Gaziantep Ticaret Odası olarak hayata 
geçireceğimiz projelerde ve yürüteceğimiz 
tüm çalışmalarda üyelerimizin en önemli yol 
arkadaşı, destekçisi olmaya devam edeceğiz.” 
dedi.

Yılın ilk çeyreğindeki ihracatın sektör ve 
pazar dağılımını da değerlendiren Yıldırım, 
Gaziantep’in ürün ve pazar çeşitliliğinin 
krizlere karşı daha dirençli kıldığını 
söyledi. Yıldırım, “İlk çeyrekte toplam 
ihracatımızın 738 milyon 423 bin dolar ile 
%29’unu hububat, bakliyat ve yağlı tohumlar 
sektöründe gerçekleştirdik. Sektörün ihracatı 
geçen yılın aynı dönemine göre %13,5 arttı. 

İhracattaki ikinci büyük sektörümüz ise 
516 milyon dolar ile halı oldu. Pazarla 
baktığımızda ise ilk sırada 453 milyon 234 
bin dolarlık ihracat ile Irak yer alıyor. İkinci 
sırada ise 263 milyon 664 bin dolar ile ABD 
takip yer alıyor. Gaziantep ilk çeyrekte 
toplam 187 ülke ile ticaret partnerliği 
yapmış. Dış ticaret dengesi pozitif olan, 
ihracatın ithalatı karışılama oranı %148 
olan şehrimizin pazar ve ürün çeşitliliği 
bize esneklik sağlıyor ve dolayısıyla krizler 
karşısında daha dirençli kılıyor, sektör 
ve pazar şoklarına karşı kırılganlığımızı 
azaltıyor.” diye konuştu.

Açıklamasında 31 Mart yerel seçimlerinin 
tamamlanmasıyla birlikte ana gündem 
maddesinin ekonomi olması gerektiğinin 
altını da çizen Yıldırım, şöyle devam 
etti: “Kısa aralıklarla gerçekleşen genel 
ve yerel seçimleri nihayet tamamladık. 
Uzun soluklu bir seçim atmosferi yaşadık. 
Bu süreçte de ülkemizin ana gündem 
maddesi seçimler oldu… Çok şükür uzun 
sürecek bir seçimsiz sürece giriyoruz. Bunu 
ülkemiz adına önemli bir fırsat olarak 
değerlendiriyorum. Ana odak noktamız 
ekonomi olmalı, ihracat olmalı. Şimdi 
çalışma zamanı…

Pazar ve ürün 
çeşitliliği 
bizi dirençli 
kılıyor

Gaziantep, mart ayında 
gerçekleştirdiği 850 milyon 405 
bin dolarlık ihracatla birlikte yılın 
ilk çeyreğini 2,5 milyar dolarlık 
ihracatla kapattı.
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Nizip ilçesinde Pazartesi günü 
20 daireli polis lojmanını törenle 
hizmete açan Milli Eğitim Gençlik 
ve Spor Bakanı Vehbi Dinçerler, 
“Bu seneki hükümet programı 
görüşülürken lojman konusunda 
öncelik polise ve öğretmene 
verilmiştir” dedi.

İktisadi devlet teşekküllerinin 
lojman yatırımlarının kısıtlanarak 
bu paraların da polis ve öğretmenler 
için kullanıldığını söyleyen Dinçerler 
konuşmasını şöyle sürdürdü: 
“Çünkü öğretmenler ve emniyet 
teşkilatımızın geleceğimizin teminatı 
ve can damarı olduğuna inanıyoruz” 
dedi.

Bütün meselenin çok kısıtlı 
kaynakların öncelikle nereye 
götürüleceğinin belirlenmesi 
gerektiğini vurgulayan Bakan, 
“Zaman içerisinde devletin 
imkanları geliştikçe ihtiyacı 
olan tüm emniyet mensubu ve 
öğretmenleri bu sosyal hizmetlerden 
yararlandırmak azmindeyiz. Biz 
polislerimize ve öğretmenlerimize 
güveniyoruz. Onlar çok daha güzel 
şeylere layıktır” dedi.

Vali Aksu da törende yaptığı 
konuşmada, “Hükümet göreve 
başladığından bu yana emniyet 
mensuplarının sosyal ihtiyaçlarına 
öncelik vermektedir” dedi.

Emniyet Müdürü Şükrü Nail 
Atalay, emniyet teşkilatının en 
önemli sorunlarından birinin lojman 
konusu olduğunu belirtti.

Lojmanları sizden sonra istifade 
edecek olanlara temiz ve bakımlı 
olarak bırakmak en önemli görevdir 
dedi.

Nizip'te hizmete giren polis 
lojmanları 62 milyon liraya mal 
oldu. 5 katlı ve 2 bloktan oluşan 
lojmanlarda Nizip emniyet 
teşkilatı'nın yüzde 70’inin barınacağı 
öğrenildi.

Bakan köy çocuklarına
 ithal üzüm dağıttı

Milli Eğitim Gençlik ve Spor 
Bakanı Vehbi Dinçerler Nizip’ten 
Karkamış’a giderken Subaşı köyünde 
durarak köy çocuklarına ithal 
malı kuru üzüm dağıttı. Bakan 
üzüm dağıtırken, “Üzüm beynin 
faaliyetlerini arttıran bir besin 
kaynağıdır” dedi.

Milli Eğitim Bakanı Vehbi Dinçerler ilçeleri geziyor

Hükümet, öğretmen ve polis Hükümet, öğretmen ve polis 
lojmanlarına öncelik tanıdılojmanlarına öncelik tanıdı
Bakan, öğretmen ve emniyet teşkilatının geleceğimizin teminatı, can damarı 

olduğunu da vurguladı. Emniyet Müdürü Şükrü Nail Atalay’da, emniyet 
teşkilatının en önemli sorunlarından birisinin lojman olduğunu belirtti.

Maanoğlu Köprüsü bitişiğindeki 
Maanoğlu Kavşağı’nın ne zaman 
düzenleneceği soruluyor. Konuyla 
ilgili olarak vatandaşlar: “Maanoğlu 
Kavşağı’nda arabalar birbirine girmeli, 
5-10 kişi kazada ölmeli mi? Yetkililer 
ancak o zaman mı harekete geçer? 
Büyük bir kaza, felaket olmadan 
burasının düzenlenmesi mümkün değil 
mi? İlgili ve yetkilileri uyandırmak için 
ne yapmalıyız? diyorlar.

Başkarakol’dan Narlı istikametine 
giden araçların çoğu yokuş aşağı 
arabayı süratle bırakıyor. Maanoğlu 
Kavşağı’ndan da aynı süratle 
geçiyorlar. Sahil yolundan dikkatsiz 
bir sürücü ana yoldan süratle geçecek 
olursa araçlar hurda olur. İçindeki 
canlıların ise ancak parçalara toplanır. 
İlgililerin önemli soruna eğilerek 
Maanoğlu Kavşağı’na ışıklı trafik 
işareti koyması veya geçit yapması 
gerekiyor.

Maanoğlu Kavşağı ne 
zaman düzenlenecek?

Vatandaş, ölümler olmadan harekete 
geçilmeyecek mi diye soruyor?

Avrupa İktisadi İşbirliği ve Geliştirme 
Teşkilatı üyelerinden oluşan bir 
ekip önceki gün şehrimize gelerek 
incelemelere başladı.

2-6 Aralık tarihleri arasında 
şehrimizde araştırma yapacak olan 
heyet, KÜSGET yöneticilerinin konuğu 
olarak ilimizde bulunuyor.

İsveç, Portekiz ve İngiliz üyelerden 
oluşan ekip, KÜSGET, vilayet ve 
belediyeyi ziyaret etti. İstihdam 
alanlarının artırılması konusunda 
araştırma yapan uzmanlar yetkililerden 
yatırımlar hakkında bilgi aldı.

İşsizlik ve işsiz gençler için il 
yöneticilerinin ne gibi önlemler 

aldığı en çok sorulan soru oldu. 
Vilayeti ziyaretleri sırasında yetkililer 
tarafından heyete valiliğin genel 
koordinatörlüğünde gerçekleştirilen 
yatırımlar hakkında bilgi verildi. 
Gençlere iş yaratma imkanı veren halk 
eğitimi çalışmaları örnek gösterildi.

Heyetin valiliğin iş yaratma ve 
yatırımlar için kadar para ayırdığı 
sorusuna da; özel idarenin 450 milyon 
liralık bütçesinde, yüzde 70 yatırımlara 
pay ayrıldığı anlatıldı. Yatırımlar içinde 
köy yolları ve eğitime ağırlık verildiği 
belirtildi. Dolayısıyla bu yatırımlar 
gerçekleştirilirken mevsimlik işçi 
alındığı dile getirildi.

OECD heyeti şehrimizde 
incelemelere başladı

OECD heyeti soruyor: “İşsizlik konusunda ne gibi önlemler 
alıyorsunuz? Yatırımların ne kadarı iş yaratmaya dönük?

Milli Eğitim Gençlik ve Spor Bakanı 
Vehbi Dinçerler polis okulu bitişiğinde 
tamamlanan 120 polis lojmanını 
törenle hizmete açtı. Törende vali 
Abdulkadir Aksu, Garnizon Komutanı 
Tuğgeneral Hayrettin Akın, Jandarma 
Tugay komutanı Tuğgeneral Cevat 
Alparslan, Belediye Başkanı Ömer 
Arpacıoğlu, Bölge İdare Mahkemesi 
Başkanı, Emniyet Müdürü ve üst 
düzey yöneticiler hazır bulundu. 
Milletvekili Ata Aksu da bakanla 

birlikte idi.
Verilen bilgilerden öğrenildiğine 

göre 120 lojman 530 milyon liraya mal 
oldu. 3 blok halinde yapılan lojmanlar 
100 metrekarenin üstünde. Isınması 
hem kalorifer hem de güneş enerjisiyle 
yapılıyor.

Emniyet Müdürü Şükrü Nail Atalay 
yaptığı konuşmada 100 lojmanın 
yapımına da hemen bitişikte 
başlanacağını, il genelinde bu yıl 180 
lojmanın tamamlanacağını söyledi.

120 polis lojmanı hizmete girdi

Şehrimizde yeniden 100 
polis lojmanı daha yapılıyor

Aslan, Avrupa Birliği 
komisyonunun Türkiye’ye 
yeşil ışık yaktığını belirterek, 
Avrupa komisyonunun 
müzakerelere başlama 
yönünde yapmış olduğu 
tavsiyelerin olumlu bir 
gelişme olduğunu belirtti. 
Bundan sonraki en önemli 
beklentilerinin 17 Aralık’ta 
AB zirvesinde Türkiye 
ile müzakerelerin vakit 
kaybetmeden başlatılması 
yönünde karar alınması 
olduğunu ifade etti. Aslan, 
şöyle konuştu: “Avrupa Birliği 
ile üyelik müzakerelerinin 
başlaması için gerekli koşul 
olan siyasi kriterler konusunda 
Türkiye üzerine düşen her 
türlü görev ve sorumluluğu 
yerine getirmiş, izlediği ciddi 
ve istikrarlı politikalarla AB 
üyeliği yolundaki kararlılığını 
ortaya koymuştur. Aynı 
kararlılığı ve istikrarı 
ortaya koyma sırası Avrupa 
Birliğindedir. 17 Aralık’taki 
AB zirvesinde bu kararlılığın 
ortaya koyacağına inancımız 
tamdır.

Türkiye müzakere sürecine 
dahil edilmelidir

Türkiye herhangi bir ön koşul 
ve gecikme öne sürülmeden 
müzakere sürecine dahil 

edilmelidir. Türkiye'nin 
AB üyeliği yolunda önemli 
sorumluluklarının bulunduğu 
hepimizin kabul ettiği bir 
gerçektir. Ancak müzakere 
süreci işte bu sorumlulukların 
ve uyum çalışmalarının 
yürütülmesi için belirlenmiş 
bir süreçtir. Türkiye müzakere 
sürecinde de benzeri bir 
ciddiyetle üzerinde düşen 
sorumlulukları yerine 
getirecektir.” 

17 Aralık’taki zirvede 
tarih alınmalı

Aslan, Gaziantep Ticaret 
Odası olarak her fırsatta 
Avrupa Birliği üyeliğinin 
1923’te başlayan Türkiye’nin 
çağdaşlaşma hareketinin bir 
dönüm noktası olacağını ifade 
ettiklerini ve AB kuruluşları ile 
birçok alanda ortak çalışmalar 
yürüttüklerini belirtti. 17 
Aralık’taki zirvenin müzakere 
tarihinin alınması AB’nin 
Türkiye'ye bir lütfu olmadığını, 
Türkiye'nin üyeliğinin AB’ye 
getireceği birçok avantaj 
bulunduğunu bildiren 
Aslan, bu doğrultuda AB-
Türkiye ilişkilerinin daha da 
gelişeceğine ve bu tarihi fırsatı 
AB ülkelerinin de objektif 
olarak değerlendireceğine 
inandıklarını kaydetti.

Türkiye, AB üyeliği yolundaki Türkiye, AB üyeliği yolundaki 
kararlılığını ortaya koymuşturkararlılığını ortaya koymuştur

Ticaret Odası Başkanı Mehmet Aslan, Türkiye’nin Avrupa Birliği ile üye 
müzakerelerinin başlaması için üzerine düşen sorumluluğu yerine getirdiğini söyledi. Tarihi kentler birliği 

Gaziantep’te toplanacak
Gaziantep’in tarihi kentler birliğine 

üye olmasının, kültürel varlıkların 
korunması ve kültür turizminin 
gelişmesi bakımından son derece önemli 
bir adım olduğunu belirten Güzelbey, 
şöyle konuştu: “Kültür turizmi denilince 
sadece Zeugma Antik Kenti söz konusu 
olmamalı. Gaziantep'te yüzlerce tarihi 
değere sahip olan birçok yapı var. 
Örneğin, kentin değişik bölgelerinde 
yıkılma tehlikesiyle karşı karşıya olan 
600 civarında tarihi Antep evi var” dedi.

Güzelbey: “Bu tarihi yapıların 

kurtarılması için bir proje başlattık 
ve bu konuda çalışmalarımız devam 
ediyor. Öncelikle tarihi Antep evlerinin 
envanterini çıkarttık. Hedefimiz, 
özel sektörün de desteğiyle bu tarihi 
mekanları aslına uygun restore edip, 
yok olmaktan kurtarmak ve kültür 
turizmine kazandırabilmek. Bu arada, 
Avrupa Birliği tarafından desteklenen 
GAP Bölgesi Kültürel Mirası Koruma 
Projesi kapsamında, belediye olarak 
müracaatımızı yaptık. Eğer kaynak 
temin edebilirsek, Gaziantep kalesi 
çevresinde restorasyon çalışmalarına da 
başlamak istiyoruz.

Gaziantep'i kültür ve turizm 
merkezi haline getireceğiz

Büyükşehir Belediye Başkanı Asım Güzelbey, 5 bin yıllık bir 
kent olan Gaziantep’i kültür turizminin merkezi haline getirmek 
istediklerini söyledi. Güzelbey, düzenlediği basın toplantısında 
Gaziantep’in 17 Eylül 2004 tarihinde “Tarihi kentler birliği” ne niye 
olduğunu ve birliğin 26 Kasım’da Gaziantep’te toplanacağını belirtti.

Grup adına açıklama yapan KESK 
dönem sözcüsü Ahmet Polat Başbakan 
Recep Tayyip Erdoğan’ın kamuoyuna 
sürekli ekonominin iyi gittiğini ve 
Türkiye’nin düzlüğe çıktığını söylediğini 
belirterek, “Ekonomi büyüyorsa bunun 
bizim gelirlerimize de yansıması gerekir. 
Oysa kamu emekçilerinin gerçek ücretleri 
bu 2 yılda yüzde 3 oranında azaldı. 
Ekmeğimiz küçüldü.” diye konuştu.

Taleplerinin gayet insani talepler 
olduğunu kaydeden Polat şunları söyledi: 

“Kamu emekçilerinin yüzde 13’ü açlık 
sınırının altında yaşıyor. Yüzde 35’i ise 
bu sınıra yakın yüzde 95’i ise yoksulluk 
sınırının altında yaşıyor. Eğer bizim alım 
gücümüze bir etkisi yoksa bu büyüme 
kime yarıyor. Borsada toplam portföyün 
yüzde 70’ini elinde tutan bin 585 kişiye 
mi? Ya da mevduat hesabı 1 trilyonu 
geçen 11 bin kişiye mi? Yasakları kaldırın, 
çalışma yaşamını demokratikleştirin, 
grevli, toplu sözleşmeli sendikal 
haklarımızı tanıyın. 

“Ekonomi büyüyorsa bizim 
gelirlerimize de yansımalı”

KESK üyeleri toplu iş görüşmelerinin uyuşmazlığa gitmesini 
protesto etti. Atatürk heykeli önünde toplanan KESK’e bağlı 
sendikalara üye bir grup burada bir süre slogan attı.

Her şeyi 50 yıl sonrasını 
düşünerek planladık

Gaziantep’i 15 yıl içinde 
AB ülkelerindeki pek çok 
şehirden daha ileri bir 
seviyeye getirdiklerini, 
Gaziantep için yaptıkları 
çalışmalarda sürekli 50 
yıl sonrasını düşünerek 
plan yaptıklarını belirten 
Doğan, şöyle konuştu:” 
Belediyecilik hizmeti 
geleceği görerek yapılması 
gereken bir hizmet. 
Yaptığınız çalışmalarda 
sadece içinde bulunduğunuz 
anı düşünerek 
çalışma yapamazsınız. 
Çalışmalarımızı herkes 
görüyor. Bizim hedefimiz 
şehri 50 yıl sonra da 
yaşanabilir bir hale 
getirmekti. Önemli bir 
kısmını gerçekleştirdik. 
Kentin bundan sonra düzenli 

takip edilmesi gereken iki 
önemli noktası var. Biri içme 
suyu, diğeri de kanalizasyon 
arıtma sistemi. Aldığımız 
duyumlara göre özelleştirme 
düşüncesiyle kente içme 
suyu taşıyan pompalardaki 
personel sayısı azaltılmış. 
Buraların iyi kontrol 
edilmesi gerekiyor. Eğer bir 
hata olursa Gaziantep 5-6 
ay gibi uzun bir süre susuz 
kalabilir.”

Arıtma yapılmadan sular 
dereye akacak

Doğan, kanalizasyon 
arıtma sisteminin 
özelleştirilmesi durumunda 
burada geceleri elektrik 
tasarrufu gibi bir 
gerekçesiyle arıtma 
yapılmadan suların dereye 
akıtılabileceğini, bunun 
tehlikeli bir durum olduğunu 
ifade etti.

Gaziantep, çağdaş bir kent 
olmanın tüm şartlarına sahip
Eski Büyükşehir Belediye Başkanı Celal 

Doğan, içme suyu pompalarının iyi kontrol 
edilmesi gerektiğini, bir hata olması durumunda 
Gaziantep’in 5-6 ay susuz kalabileceğini söyledi. 
Doğan Gaziantep’in bugünkü konumuyla çağdaş bir 
kent olmanın tüm şartlarına sahip olduğunu belirtti.
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Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) 
tarafından ilk kez yayımlanan 
'Dezavantajların Kuşaklararası Aktarımı' 
başlıklı istatistiki rapor, Türkiye'de en 
yoksul grupta yer alanların saysınının 
arttığını, orta sınıfın ise azalmaya devam 
ettiğini ortaya koydu. Araştırma; tatile 
gitme ve et, tavuk, balık tüketmeye 
ayrılan maddi imkanların da daraldığını 
da gösterdi.

TÜİK'ten yapılan açıklamaya göre, 
'Dezavantajların Kuşaklararası Aktarımı' 
adlı özel konulu modül çalışmadan elde 
edilen sonuçlar, ilk kez haber bülteni 
olarak yayımlandı. Avrupa Birliği 
ülkeleri ile aynı dönemde Gelir ve 
Yaşam Koşulları Araştırması ile birlikte 
uygulanan modül, 25-59 yaş grubunda 
olan fertlerin durumu ile kendileri 14 yaş 
civarında iken ebeveynlerinin durumunu 
karşılaştırmak amacıyla yapıldı.

Araştırmaya göre; kendisi 14 yaş 

civarında iken annesi yükseköğretim 
mezunu olan fertlerin, şu anki eğitim 
seviyesi incelendiğinde, yüzde 2,7'sinin 
lise altı, yüzde 13,7'sinin lise ve dengi, 
yüzde 83,5'inin ise yükseköğretim 
mezunu olduğu görüldü. Yine 14 yaş 
civarında iken babası yükseköğretim 
mezunu olan fertlerin yüzde 4,4'ünün lise 
altı, yüzde 16,0'ının lise ve dengi, yüzde 
79,5'inin ise yükseköğretim mezunu 
olduğu belirlendi

Fert 14 yaş civarında iken annesi lise 
altı eğitim seviyesini bitirenlerin şu anki 
eğitim durumu incelendiğinde yüzde 
56,3'ünün lise altı, yüzde 21,9'unun lise ve 
dengi, yüzde 21,9'unun ise yükseköğretim 
mezunu olduğu görüldü. Fertler 14 yaş 
civarında iken babası lise altı eğitim 
seviyesini bitirenlerin ise yüzde 60,0'ının 
lise altı, yüzde 21,5'inin lise ve dengi, 
yüzde 18,4'ünün ise yükseköğretim 
mezunu olduğu tahmin edildi. artıgerçek

Türkiye’de her dört 
kişiden biri çok yoksul

Cumhur ittifakı büyük hüsran yaşadı
31 Mart yerel seçimlerinde Türkiye’nin yanı 

sıra Antep’te de büyük değişimler yaşandı. 
22 yıldan beri AK Parti tarafından yönetilen 
belediyeler, yerel seçimde CHP ve Yeniden 
Refah Partisi’ne geçti. AK Parti’nin elinde 
bulunan Şehitkamil, Nizip, Yavuzeli Belediyeleri 
CHP’ye Oğuzeli ve Yavuzeli ise Yeniden Refah 
Partisi’ne geçti. 2019 yerel seçiminden beri 
Büyükşehir ve 8 ilçe belediyesini yöneten 
Cumhur İttifakı, bu seçimde 5 ilçede büyük 
hüsrana uğradı. 

Umut Yılmaz, 30 yıl sonra 
babasının koltuğunu devraldı
31 Mart yerel seçiminde Cumhuriyet Halk 

Partisi, ülke genelinde olduğu gibi Antep’te 
de güçlenerek çıktı. 22 yıldan beri AK Parti 

tarafından yönetilen Şehitkamil Belediyesi’ni 
CHP’nin Adayı Av. Umut Yılmaz kazandı. 
Şehitkamil Belediyesi’nin yeni Başkanı Av. 
Umut Yılmaz, 30 yıl aradan sonra babasının 
koltuğunu yeniden devraldı. 

Şehitkamil Belediyesi’nin yanı sıra Oğuzeli, 
Nizip, Yavuzeli ve Araban’da da değişim yaşandı. 
Oğuzeli’nde Yeniden Refah Partisi’nin Adayı 
Bekir Öztekin seçimi kazanırken, Araban’da 
Cumhur İttifakının ortak Adayı MHP’li 
Mehmet Özdemir, Nurdağı’nda AK Parti’nin 
Adayı Mehmet Yıldırır, Nizip’te CHP’li Ali 
Doğan, Karkamış’ta CHP’li Mustafa Güzel, 
Yavuzeli’nde ise Yeniden Refah Partisi’nin Adayı 
Mehmet Kaya seçimleri kazandı. Bu seçim 
sonucuyla birlikte kentte 7 belediye başkanı da 
değişmiş oldu. Haber Merkezi

Antep’te binlerce seçmen
oy kullanmaya gitmedi

Yerel yönetimler seçiminin 
tamamlanmasından birkaç gün 
sonrasına denk gelen Dünya Sokak 
Hayvanları Günü’nün, sahipsiz 
hayvan popülasyon sorununu 
ortaya koymak için çok uygun 
bir gün olduğunu dile getiren 
Peri, “Artık çok iyi bilindiği gibi 
2004 yılında yayınlanan 5199 
sayılı kanunla sahipsiz hayvanlar 
konusundaki uygulamaların 
sorumluluğu yerel yönetimlere ve 
il özel idarelerine verildi. Ancak 
yasanın çıktığı tarihten bu yana, 
bazen belediye başkanlarının 
tutumu, bazen bütçe yetersizliği ve 
bazen de farklı sebepler nedeniyle 
yerel yönetimler görevlerini tam 
olarak yerine getirmedi” ifadelerini 
kullandı.

Yerel yönetimler için en 
önemli sorun bütçe planlaması

Yerel yönetimler için en önemli 
sorunun bütçe planlaması olarak 
ortaya çıktığını kaydeden Peri, 
“İhtiyaç duyan belediyelere 
bakımevlerini inşa edebilmeleri için 
sadece bu amaçla kullanabilecekleri 
uygun krediler sağlanmalı ve 
teşvikler verilmeli. Avrupa Birliği 
projeleri, özel sektörün sosyal 
sorumluluk projeleri gibi konulara 
ayırdıkları bütçelerden faydalanma 
sorunların çözümü için uygun 
adımlar olabilir” açıklamasını yaptı. 

Hayvanların yere geri bırakılması 
işlemleri aksatılmadan yapılmalı
“Bakımevi ve barınak 

tanımları kanunda ayrıntılı 
olarak belirtilmeli, standartları 
belirlenmeli” diyen Başkan Peri, 
çevrenin yaban hayatı, insan ve 
hayvan sağlığı gözetilerek inşa 
edilmesi gerektiğini sözlerine 
eklerken, “Sahipsiz hayvan 
bakımevleri ve barınaklar, acil 
hayvan nakil araçları, hayvan 
toplama aracı, hayvanların 
yakalanma şekli, insan ve hayvan 
refahı ve sağlığına, iş sağlığı ve 
güvenliğine uygun standartlarda 
olmalıdır ve yönetmeliklerde 
ayrıntılı bir biçimde belirtilmeli. 
Bakımevlerinde sokak 
hayvanlarının kısırlaştırılması, 
aşılanması, işaretlenmesi, hasta 
ve yaralıların tedavi edilmesi, 
beslenmesi, sahiplendirilmesi 
ve sahiplendirilemeyenlerin 

alındıkları yere geri bırakılması 
işlemleri aksatılmadan yapılmalı” 
şeklinde konuştu. 

Kaçak hayvan girişi ve 
üretiminin önüne geçilmeli

Peri, “Tüm ülke çapında acilen 
“kısırlaştırma seferberliği” 
yapılmalı, toplumu bilgilendirmek 
için kamu spotları hazırlanmalı. 
Sahipli hayvanların mikroçip 
ile kimliklendirilmesi işlemi 
kanunun süre sınırlandırması ile 
tam olarak başarıya ulaşmadı, 
kanunda revizyonla henüz sisteme 
kayıt edilemeyen hayvanlar için 
tekrar uygulama başlatılmalı, 
evcil hayvanını terk edenlere ağır 
yaptırımlar uygulanmalı, kaçak 
hayvan girişi ve üretiminin önüne 
geçilmeli” diye konuştu. Haber 
Merkezi

Yerel yönetimler görevlerini 
tam olarak yerine getirmedi

Ekim 2023’te bu kursları ziyaret 
eden AB Türkiye Delegasyonu 
Başkanı, Büyükelçi Nikolaus Meyer-
Landrut ise şunları dile getiriyor: 
“Özellikle deprem hasarının 
çok ağır olduğu bölgede geçim 
kaynaklarının arttırılması ve yaşam 
standardının yükseltilmesine yönelik 
projeler büyük önem taşıyor. AB, 
ENHANCER projesi için 35 milyon 
avro katkıda bulundu. Ve daha fazlası 
da gelecek.”

Kurslar 2020 yılından itibaren 
Şanlıurfa ve Gaziantep’te hizmet 
veriyor. ENHANCER Projesi ise 
İstanbul, Ankara, İzmir, Bursa, 
Gaziantep, Adana, Mersin, Konya, 
Şanlıurfa, Kayseri ve Hatay'da 
uygulanıyor. Türkiye genelinde 
yaklaşık 67 bin kişi AB desteği ile 
kısa süreli mesleki beceri geliştirme 
eğitimlerini tamamladı.

AB Türkiye Delegasyonu Başkanı 
Büyükelçi Nikolaus Meyer-Landrut 
“AB, proje için 35 milyon avro katkıda 
bulundu. Ve daha fazlası da gelecek” 
diyor.

AB, proje için 
35 milyon avro 

katkıda bulundu

Sputnik, 31 Mart 2024 yerel seçim sonuçları 
ve 31 Mart 2019 yerel seçim sonuçlarını 
karşılaştırdı.

31 Mart 2024'te ortaya çıkan tabloya göre, 
partilerin en çok yüksek oy aldığı iller ve oy 
oranları şöyle:

CHP Ankara'da yüzde 60.4, AK Parti 
Rize'de yüzde 54.67, Yeniden Refah 
Şanlıurfa'da yüzde 38.9, DEM Parti 
Batman'da yüzde 64.5, MHP Çankırı'da 
yüzde 59.8, İYİ Parti Nevşehir'de yüzde 52, 
Büyük Birlik Partisi Sivas'ta yüzde 43.31 oy 
aldı.

31 Mart 2024 sonuçlarına göre partilerin en 
düşük oy aldığı iller ise şu şekilde:

CHP Hakkari'de yüzde 1.42, AK Parti 
Batman'da yüzde 12.43, Yeniden Refah 

Edirne'de 0.34, DEM Parti Amasya'da yüzde 
0.06, MHP Düzce'de yüzde 4.09, İYİ Parti 
Bingöl'de yüzde 0.36, Büyük Birlik Partisi 
Edirne'de yüzde 0.10'luk oy oranına ulaştı.

31 Mart 2019 seçimlerinde partilerin en 
yüksek oy aldığı iller, AK Parti Rize'de yüzde 
72.71, CHP Çanakkale'de yüzde 60.66, MHP 
Bayburt'ta yüzde 56.49, HDP Batman'da 
yüzde 66.03, İYİ Parti Balıkesir'de yüzde 
46.48, Saadet Partisi Şanlıurfa'da yüzde 36.35 
olarak kaydedilmişti.

2019'da partilerin en düşük oy aldığı iller 
ise, AK Parti Tunceli'de yüzde 14.06, CHP 
Bingöl'de yüzde 1.17, MHP Tunceli'de yüzde 
3.49, HDP Bolu'da yüzde 00.22, İYİ Parti 
Batman'da yüzde 0.84, Saadet Partisi, Iğdır'da 
yüzde 0.46'lık oy oranına ulaştı. Sputnik

CHP en yüksek oyu Ankara’dan 
en düşük oyu Hakkari’den aldı

TÜBİTAK Bilim İnsanı Destek 
Programları Başkanlığı (BİDEB) 
tarafından yürütülen, ‘2244 Sanayi 
Doktora Programı’ kapsamında 
Gaziantep Üniversitesi (GAÜN) 
Fen Bilimleri Enstitüsü ile Süper 
Film Ambalaj Sanayi Ticaret 
A.Ş.’nin birlikte başvuru yaptığı 
‘Gıdanın Raf Ömrünü Uzatan 
Yenilikçi Ambalaj Malzeme ve 
Sistemlerinin Geliştirilerek Raf 
Ömrü Belirleme ve İzlemede 
Yapay Zeka Tabanlı Yenilikçi 
Teknolojilerin Kullanılması’ başlıklı 
proje 2023 Yılı 2. Döneminde 
desteklenmeye hak kazandı.

Projede farklı gıdalar için uygun 
ambalaj malzemeleri ve sistemlerini 
geliştirilebilen, bu malzeme ve 
sistemlerle paketlenmiş gıdaların 
raf ömrünü belirleyebilen ve izleme 
süreçlerinde, sensör ve görüntü 

tabanlı yapay zeka teknolojilerini 
kullanabilen doktoralı 
araştırmacılar yetiştirilecek.

Proje ile GAÜN ile gıda ambalaj 
sektöründe öncü firmalardan 
olan Süper Film A.Ş. arasında, 
projeyi kurumsal olarak yönetecek 
olan GAÜN Fen Bilimleri 
Enstitüsü aracılığıyla lisansüstü 
çalışmalarda iş birliği noktasında 
önemli bir adım adıldı. Ar-Ge 
merkezine sahip olan Süper Film 
A.Ş., TÜBİTAK 2244 projesi 
ile ihtiyaç duyduğu yetkinlik 
alanlarında üniversite-sanayi iş 
birliği ile yetişmiş doktoralı AR-
GE personelini istihdam edecek. 
Ayrıca proje ile Üniversite-Sanayi 
işbirliğinin sürdürülebilirliğinin 
sağlanması konusunda önemli 
kazanımlar elde edilecek.

GAÜN Fen Bilimleri Enstitüsü 

Müdür Yardımcısı Doç. Dr. Mine 
Menekşe Yılmaz’ın yürütücüsü 
olarak yer aldığı projede Gıda 
Mühendisliği, Elektrik-Elektronik 
Mühendisliği ve Kimya ihtisas 
alanlarında sanayi-doktora tez 
çalışmaları yürütülecek. Prof. Dr. 
Çiğdem Aykaç, Doç. Dr. Tolgay 
Kara, Prof. Dr. Hüseyin Bozkurt, 
Prof. Dr. Ayşegül İyidoğan ve 
Prof. Dr. Hidayet Mazı projede 
akademik danışman olarak yer 
alacak. Proje kapsamında 3 
farklı ihtisas alanında 5 doktora 
bursiyerine destek verilecek olup 
doktora sonrasında firmada 
istihdamları sağlanacak. GAÜN 
Fen Bilimleri Enstitüsü projede 
doktora tezlerinin koordinasyonu, 
takibi ve diğer akademik işlemlerle 
ilgili kurumsal olarak görev alacak. 
Haber Merkezi

Gıdanın raf ömrünü uzatacak 
ambalaj projesi TÜBİTAK desteği aldı

Ekonomik sıkıntılardan kaynaklı 
olarak hayat pahalılığının her gün 
arttığı, yaşam koşullarının ise 
zorlaştığı kentte konut kiraları ile 
birlikte dükkan kiralarındaki artış 
bir türlü durdurulamıyor. Yılbaşı 
sonrasında maliyetlerin artmasıyla 
beraber ekonomik açıdan zor 
günler geçiren esnaf, yüksek kiralar 
karşısında ne yapacağını şaşırmış 
durumda. 

Dükkan kiraları 200 bin 
liraya kadar yükseliyor

Kentin birçok noktasında kira 

artışları yüzde 100 oranında olurken, 
Karagöz-Suburcu ve Gaziler 
Caddesi’nde ki kiralar ise 200 bin 
TL’ye kadar yükseliyor. Yüksek kiralar 
karşısında ne yapacağını bilemeyen 
esnaf, dükkan kiralarına da konut 
kiralarında olduğu gibi yüzde 25 
sınırlaması getirilmesini talep eden 
esnaflar, “Kiralar yükselmeye devam 
ederse ilerleyen zamanlarda kepenk 
kapatmalara şahit olacağız” ifadelerini 
kullandı. 

Bunlar gerçekten çok uçuk rakamlar
Dükkan kiralarının fahiş şekilde 

arttığına dikkat çeken Esnaf Mehmet 
Alkan, “Kazancımızın yüzde 40-
45’i dükkan kirasına gidiyor. 30 bin 
liradan başlayan kiralarımız 200 bin 
liraya kadar çıkıyor. Bunlar gerçekten 
çok uçuk rakamlar” şeklinde konuştu. 

Dükkan sahipleri çok farklı 
bir görüş açısına sahip

Alkan, “Gaziler Caddesi’nde dükkan 
kiraları 2 yıl önce 30-40 bin liraya 
250 veya 300 metrekare bir dükkan 
kiralanabiliyordu. Şu anda 30-40 
bin liraya 50 metrekare dükkan 
kiralanabiliyor. Dükkan sahipleri çok 

farklı bir görüş açısına sahip oldu. “Bu 
dükkanı satıp bankaya yatırsaydım 
diyerek dükkan kiralarını çok fazla 
yükselttiler” dedi. 

Tek derdimiz ay sonunu 
getirip, borçlarımızı ödemek

Üç ortağının olduğunu dile getiren 
Alkan, “Bir ortağımız dükkan sahibi. 
Bir ortağımız personeller ve diğer 
ortağımız ise toptancılar. Küçük 
esnaf ayakta kalabilmek için tüm 
fedakarlıkları yapıyor. Tek derdimiz ay 
sonunu getirip, borçlarımızı ödemek” 
açıklamasını yaptı. Haber Merkezi 

Dükkan kiraları Dükkan kiraları 
dudak uçuklatıyordudak uçuklatıyor

Gayrimenkul sahiplerini 
ilgilendiren 2023 yılı kira gelir 
beyannamesi, yarın akşam (5 Nisan) 
sona eriyor. Beyan zorunluluğu, 
geçen yıl konut ve iş yerinden kira 
geliri elde edenler için geçerli.

Dünya'da yer alan habere göre, 
gelir elde etmesine rağmen hiç 
beyanname vermeyen ya da eksik 
gelir beyan eden kişiler, ceza 
uygulanmak üzere ilgili vergi 
dairelerine bildirilecek.

Başvuru nasıl yapılır?
Mükellefler beyannameleri, 

Gelir İdaresi Başkanlığı, Dijital 
Vergi Dairesi ve e-Devlet 
üzerinden doldurabiliyor. Ayrıca 
ikametgahın bulunduğu bölgedeki 
vergi dairesinde de bu işlemler 

yapılabiliyor.
Beyanda bulunmak isteyen 

mükellefler vergi dairelerine 
gitmenin yanı sıra online olarak da 
işlemlerini gerçekleştirebiliyor. İlk 
olarak Gelir İdaresi Başkanlığı'nın 
sitesi üzerinden hazır beyan 
sistemine giriş yapılıyor. Mükellefler 
sisteme, gib.gov.tr üzerinden 7 gün 
24 saat ulaşabiliyor. Kullanıcı T.C 
kimlik numarası ve e-Devlet şifresini 
girerek hızlı ve kolay bir şekilde 
beyan işlemini tamamlayabiliyor.

Yıllık gelir vergisi beyannameleri 
üzerinden tahakkuk eden gelir 
vergisinin, iki eşit taksitte ödenmesi 
imkanı da bulunuyor.

Tahakkuk eden gelir vergisi, 
Dijital Vergi Dairesi veya mobil 

uygulamadan, anlaşmalı bankaların 
banka kartı/kredi kartıyla, banka 
hesabından havale yoluyla, yabancı 
ülkede faaliyet gösteren bankalara 
ait kartlar ile vergi tahsiline yetkili 
bankalar, vergi dairesi vezneleri 
ve PTT şubeleri aracılığıyla 
ödenebilecek.

Yurt dışı faiz gelirine yakın takip
Gelir Vergisi Kanunu uyarınca, 

nakdi sermaye veya para ile temsil 
edilen değerler nedeniyle elde 
edilen kar payı, faiz ve benzeri 
gelirler, menkul sermaye gelirleri 
kapsamında sayılıyor.

Menkul sermaye gelirleri, elde 
edilen gelirin mahiyeti, tutarı ve 
tevkifata (kesinti) tabi olup olmaması 
gibi hususlar dikkate alınarak beyan 

ediliyor.
Bankalardan elde edilen mevduat 

faizleri ile katılım bankaları 
tarafından ödenen kar paylarında 
tevkifat olarak nihai vergileme 
yapılıyor. Bu nedenle gelir vergisi 
beyannamesi verilmesine gerek 
bulunmuyor.

Tüm vergi türlerinden 
yükümlülüğü olan tam mükellef 
şirketlerden elde edilen kar 
paylarının 150 bin lirayı aşması 
halinde, bunlar için beyanname 
verilmesi gerekiyor. 

Diğer taraftan, yurt dışından elde 
edilen faiz, repo ve kar payı gibi 
gelirlerin 8 bin 400 lirayı aşması 
halinde, bu gelirlerin tamamının 
beyan zorunluluğu bulunuyor.

Kira gelir beyanında bulunma süresi sona eriyor


